
 Protokół z obrad LVI  sesji Rady Miejskiej w Piasecznie w dniu 24 sierpnia 2022 r. 

 

1/21 

 

Rada Miejska w Piasecznie 
Radni – Sesja 
 

Protokół nr 56/2022 
 

LVI sesja w dniu 24 sierpnia 2022 r. 
Obrady rozpoczęto 24 sierpnia 2022 r. o godz. 09:30, a zakończono o godz. 12:18 tego samego dnia. 
W posiedzeniu wzięło udział 21 radnych. Obecni: 
 
1. Agnieszka Czajkowska 
2. Izabella Górzyńska  
3. Piotr Jakubowski 
4. Łukasz Kamiński 
5. Dorota Kłos 
6. Katarzyna Krzyszkowska-Sut 
7. Hanna Krzyżewska 
8. Artur Maicki 
9. Adam Marciniak 
10. Michał Mierzwa 
11. Renata Mirosław 
12. Joanna Morawska 
13. Piotr Obłoza 
14. Wojciech Ołdakowski  
15. Paweł Poncyljusz 
16. Michał Rosa           
17. Piotr Sędziak 
18. Maja Szwedzińska  
19. Ewa Urbańska 
20. Beata Walczak 
21. Magdalena Woźniak 
22. Ewelina Wójcik 
23. Katarzyna Wypych 
 
1. Otwarcie sesji. 
 
Przewodniczący Piotr Obłoza otworzył LVI sesję. Radni potwierdzili swoją obecność w systemie e-Sesja. 
Przewodniczący stwierdził kworum i przypomniał, że w dniu dzisiejszym obchodzony jest Dzień 
Niepodległości Ukrainy, za naszą granicą trwa wojna i naród polski jednoczy się z narodem ukraińskim. 
Przystąpiono do ustalenia porządku obrad. 
 
Z-ca Burmistrza Hanna Kułakowska-Michalak zgłosiła prośbę o wprowadzenie do porządku obrad  
nw. projektów uchwał:  
 
1) Uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 1636/LIII/2018 Rady 
Miejskiej w Piasecznie z dnia 7 listopada 2018 r. w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli 
zatrudnionych w przedszkolach i szkołach prowadzonych przez Gminę Piaseczno 
 
2) Uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie  
z wychowania przedszkolnego dzieci objętych wychowaniem przedszkolnym do końca roku szkolnego  
w roku kalendarzowym, w którym kończą 6 lat, w prowadzonych przez Gminę Piaseczno publicznych 
przedszkolach i oddziałach przedszkolnych w publicznych szkołach podstawowych 
 
Głosowanie proponowanych zmian w porządku obrad: 
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1) Uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 1636/LIII/2018 Rady 
Miejskiej w Piasecznie z dnia 7 listopada 2018 r. w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli 
zatrudnionych w przedszkolach i szkołach prowadzonych przez Gminę Piaseczno 
 
Głosowano w sprawie: 
Uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 1636/LIII/2018 Rady 
Miejskiej w Piasecznie z dnia 7 listopada 2018 r. w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli 
zatrudnionych  
w przedszkolach i szkołach prowadzonych przez Gminę Piaseczno.  
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
Wyniki imienne: 
ZA (19) Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 
Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech 
Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (4) Agnieszka Czajkowska, Łukasz Kamiński, Michał Mierzwa, Michał Rosa 
 
Wprowadzono w pkt 6.25 

 
2) Uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie  
z wychowania przedszkolnego dzieci objętych wychowaniem przedszkolnym do końca roku szkolnego  
w roku kalendarzowym, w którym kończą 6 lat, w prowadzonych przez Gminę Piaseczno publicznych 
przedszkolach i oddziałach przedszkolnych w publicznych szkołach podstawowych 
 
Głosowano w sprawie: 
Uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie  
z wychowania przedszkolnego dzieci objętych wychowaniem przedszkolnym do końca roku szkolnego  
w roku kalendarzowym, w którym kończą 6 lat, w prowadzonych przez Gminę Piaseczno publicznych 
przedszkolach i oddziałach przedszkolnych w publicznych szkołach podstawowych.  
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (20) Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-
Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, 
Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska, Ewa Urbańska, Beata 
Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (3) Agnieszka Czajkowska, Michał Mierzwa, Michał Rosa 
 
Wprowadzono w pkt 6.26 
 
2. Przyjęcie protokołów z sesji Rady Miejskiej w Piasecznie 

 
1) nr LIV z dnia 13.07.2022 r. 
 
Głosowano w sprawie: 
nr LIV z dnia 13.07.2022 r. 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (20) Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-
Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna 
Morawska, Piotr Obłoza, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska, Ewa Urbańska, Beata 
Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Wojciech Ołdakowski 
NIEOBECNI (2) Agnieszka Czajkowska, Michał Rosa 
 
Protokół przyjęto bez uwag. 
 
2) nr LV z dnia 19.07.2022 r. 
 
Głosowano w sprawie: 
nr LV z dnia 19.07.2022 r. 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (19) Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-
Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna 
Morawska, Piotr Obłoza, Paweł Poncyljusz, Maja Szwedzińska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Wojciech Ołdakowski, Piotr Sędziak 
NIEOBECNI (2) Agnieszka Czajkowska, Michał Rosa 
 
Protokół przyjęto bez uwag. 
 
3. Sprawozdanie Burmistrza z działań podejmowanych w okresie między sesjami  
 
Z-ca Burmistrza Hanna Kułakowska-Michalak przedstawiła sprawozdanie za okres od 14.07.2022 r.  
do 24.08.2022 r. 
 

 Bieżące spotkania z interesantami 

 21 lipca – uroczyste podpisanie umów o udzielenie dotacji z Województwa Mazowieckiego w wysokości 
300 000 zł na zadanie ‘Budowa boiska wielofunkcyjnego w Zalesiu Górnym’ oraz 100 000 zł na 
samochód ratowniczo-gaśniczy dla OSP Bobrowiec i 30 000 na modernizację strażnicy OSP Chojnów 

 21 lipca – udział w obchodach święta Policji w gminie Konstancin 

 22 lipca – udział w Marszu Pamięci 22 lipca 1942 w Żydowskim Instytucie Historycznym  

 24 lipca – udział w apelu poległych w Pęcicach 

 26 lipca – na zaproszenie członków klubu PTTK Varsovia, organizatora rajdu Po Kamienistej Drodze, 
uroczyste złożenie kwiatów na cmentarzach przy ul. Kościuszki i Julianowskiej upamiętniające 
uczestników Bitwy Pęcickiej z 2.08.1944 r.  

 26 lipca – interwencja w Ministerstwie Klimatu i Środowiska w sprawie spodziewanych gigantycznych 
podwyżek cen gazu. Burmistrz udzielił wielu wywiadów w ogólnopolskich mediach, próbując zwrócić 
uwagę rządzących, aby zaproponowali rozwiązania w celu ochrony grup odbiorców, które zostały 
wykluczone z rządowej pomocy. 

 1 sierpnia – udział w piaseczyńskich obchodach 78 rocznicy wybuchu Powstania Warszawskiego 

 9 sierpnia – spotkanie i podpisanie umowy z Zarządem Województwa Mazowieckiego na realizację 
remontu i przebudowy budynku Poniatówki 

 Uczestnictwo w posiedzeniu zarządu Stowarzyszenia Metropolii Warszawskiej 

 10 sierpnia – spotkanie z Józefem Wilkoniem i fundacją Arka w sprawie utworzenia Instytutu im. Józefa 
Wilkonia 

 15 sierpnia – burmistrz Hanna Kułakowska-Michalak uczestniczyła w mszy i spotkaniu z kombatantami 
z okazji 102 rocznicy Bitwy Warszawskiej oraz święta Wojska Polskiego  

 21 sierpnia – burmistrz Hanna Kułakowska-Michalak uczestniczyła w odsłonięciu tablicy pamiątkowej 
ufundowanej przez Fundację GROM. Siła i honor w Bogatkach 

 21 sierpnia – udział w mszy polowej na Zimnym Dole, gdzie Burmistrza reprezentowała pani burmistrz 
Hanna Kułakowska-Michalak – złożenie wiązanki i udział w pikniku upamiętniającym 78 rocznicę walk 
Kompanii Leśnej im. Porucznika Szarego z oddziałami niemieckimi  
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Pani burmistrz poleciła książkę Agnieszki Cubały „Piaseczno 44. Miasto i ludzie” oraz komiks Sebastiana 
Sęka i Dawida Żabińskiego „Zimny Dół, gorące serca”. Zaprosiła na obchody 78 rocznicy walk 
powstańczych w Lasach Chojnowskich, koncert w Domu Zośki oraz 95-lecie OSP Grochowa. 
 
Głos zabrał z-ca Burmistrza Robert Widz, który zauważył, że sierpień to miesiąc dalszych intensywnych 
prac drogowych. Z uwagi na fakt, że inwestycje gminne zbiegają się z powiatowymi, występują 
uciążliwości, jednak większość prac dobiega końca - na ul. Puławskiej i Kościuszki pozostało jedynie 
wykonanie oznakowania pionowego, a inwestycja na ul. Chyliczkowskiej ma się zakończyć do końca 
sierpnia. Burmistrz zwrócił uwagę, że inwestycje te stanowią element kompleksowych prac w centrum 
miasta, omówił zaawansowanie prac przy remizie OSP i zapowiedział modernizację placu przy OSP. 
Przypomniał, że w sierpniu odbyła się kontrowersyjna inwestycja, jaką było wybudowanie ronda na 
skrzyżowaniu ulic Nadarzyńskiej i Dworcowej. Powodem były liczne kolizje i wypadki spowodowane 
nieprzestrzeganiem przepisów przez kierowców. Już można zauważyć poprawę bezpieczeństwa. Burmistrz 
wspomniał o pracach na ul. Pod Bateriami – to inwestycja powiatowa, ale Gmina dołożyła na nią połowę 
środków. Prace przebiegają sprawnie, do końca września inwestycja zostanie zakończona i autobusy 
wrócą na swoje trasy. Burmistrz poruszył również temat bardzo uciążliwej inwestycji na ul. Geodetów  
i Energetycznej – ul. Energetyczna jest już przejezdna, jednak pojawiają się głosy mieszkańców, że na  
ul. Geodetów budowa przebiega zbyt wolno. Burmistrz wyjaśnił, że Gmina realizuje tę inwestycję wspólnie 
z PGE i jest uzależniona od pewnych procedur, jednak dokłada wszelkich starań, aby prace były 
prowadzone jak najsprawniej. Burmistrz przewiduje, że ok. 25 września ul. Geodetów powinna być już 
przejezdna.  
 
4. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady z działań podejmowanych do obecnej sesji 
 
Przewodniczący Piotr Obłoza przedstawił sprawozdanie za okres między sesjami: 
 

 25.07.2022 – Wiceprzewodnicząca Magdalena Woźniak wzięła udział w uroczystości upamiętniającej 
bitwę pod Pęcicami  

 01.08.2022 – udział w uroczystości na cmentarzu parafialnym z okazji 78 rocznicy wybuchu Powstania 
Warszawskiego  

 15.08.2022 – udział w uroczystościach z okazji Święta Wojska Polskiego, 102-lecia Bitwy Warszawskiej 
(uroczystości pod tablicą Marszałka Józefa Piłsudskiego) oraz złożenie wiązanek w Lesie Chojnowskim 
przy pomniku zamordowanych więźniów Pawiaka w 1945 r. 

 21.08.2022 – udział w uroczystości z okazji 78 rocznicy walki Kompanii Leśnej im. por. „Szarego” NSZ  
z oddziałami niemieckimi przy pomniku „Szaniec Nieugiętych” oraz uroczystości przy pomniku 
Leśników Mazowieckich   

 Wiceprzewodnicząca Magdalena Woźniak brała udział w spotkaniach i konsultacjach zespołu 
historycznego.  

 Wiceprzewodnicząca Magdalena Woźniak brała udział we wtorkowych posiedzeniach kierownictwa 
Gminy (online).  

 Przewodniczący prowadził na bieżąco sprawy organizacyjne związane z działalnością Rady Miejskiej 
oraz uczestniczył w pracach w komisjach Rady, współpracował z Burmistrzem, brał udział  
w kontaktach z mieszkańcami.  

 Przewodniczący na bieżąco prowadził sprawy organizacyjne i współpracę z Biurem Rady Miejskiej. 
 
5. Zgłaszanie wniosków dotyczących spraw sołectw 
 
Nie zgłoszono wniosków. 
 
6. Bieżące uchwały 
 
1) W sprawie zmiany Uchwały nr 927/XLVII/2021 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 28 grudnia 2021 r. 
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Skarbnik Agnieszka Kowalska zreferowała projekt uchwały i zgłosiła autopoprawki Burmistrza do projektu 
uchwały: 
Wydatki bieżące 

          
      Lp. Dział Rozdział Paragraf JR Zwiększenie Zmniejszenie Uzasadnienie 

1 900 90004 4300 IDR 460 000 zł   

Zwiększa się wydatki na 
zakupie usług pozostałych w 
związku z koniecznością 
wprowadzenia zieleni w 
pasach drogowych ulic na 
terenie Gminy Piaseczno. 

2 921 92116 2480 KB   150 000 zł 

Przesuwa się wydatki 
w łącznej wysokości 
150 000 zł w rozdziale 
92116 z dotacji podmiotowej 
z budżetu dla samorządowej 
instytucji kultury na dotację 
celową z budżetu 
na finansowanie lub 
dofinansowanie kosztów 
realizacji inwestycji i zakupów 
inwestycyjnych innych 
jednostek sektora finansów 
publicznych dla Biblioteki 
Publicznej w Piasecznie 
z przeznaczeniem na: zakup 
dwóch boksów akustycznych 
- 95 000 zł , zakup kontenera 
zewnętrznego - 25 000 zł 
oraz zakup altany 
zewnętrznej - 30 000 zł. 

Razem: 460 000 zł 150 000 zł   

          
  

 

Wydatki majątkowe 
          
      Lp. Dział Rozdział Paragraf JR Zwiększenie Zmniejszenie Uzasadnienie 

1 600 60016 6050 IDR 250 000 zł   

ZADANIE: Ulica Tukanów, 
Gmina Piaseczno, Gmina 
Lesznowola                                                                            
UZASADNIENIE: Na ww 
zadanie w roku 2022 r. 
przeznaczono kwotę  754 
275 zł oraz 750 000 zł na rok 
2023.  W chwili obecnej, w 
wyniku przeprowadzonego 
postępowania przetargowego 
najniższa oferta znacznie 
przewyższa środki finansowe 
zabezpieczone na to zadanie.  
W związku z powyższym, w 
celu wyłonienia Wykonawcy 
robót budowlanych i 
podpisania umowy na 
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realizację tego 
przedsięwzięcia konieczne 
jest zwiększenie środków na 
tym zadaniu o ogólną kwotę  
3 715 200 zł, w tym w roku 
2022 o kwotę 250 000 zł oraz 
w roku 2023 o kwotę 3 465 
200 zł. 

2 754 75415 6230 ZK 30 000 zł   

Zwiększa się wydatki na 
dotacji celowej z budżetu na 
finansowanie lub 
dofinansowanie kosztów 
realizacji inwestycji i zakupów 
inwestycyjnych jednostek 
niezaliczanych do sektora 
finansów publicznych celem 
dofinansowania zakupu 
zestawu sprzętu 
specjalistycznego 
składającego się z sonaru 
podwodnego i drona z 
kamerą termowizyjną dla 
Piaseczyńskiego Wodnego 
Ochotniczego Pogotowia 
Ratunkowego. Udzielenie 
dotacji jest zasadne, 
ponieważ zakup zestawu 
sprzętu specjalistycznego 
zwiększy możliwości 
ratowniczo-poszukiwawcze. 
Na terenie gminy istnieje 
szereg tzw. " dzikich 
kąpielisk" i w przypadku 
zaistnienia nieszczęśliwych 
zdarzeń jednostka WOPR ma 
kluczowe znaczenie w tego 
typu działaniach. 

3 921 92116 6220 KB 95 000 zł   
Przesuwa się wydatki 
w łącznej wysokości 
150 000 zł w rozdziale 
92116 z dotacji podmiotowej 
z budżetu dla samorządowej 
instytucji kultury na dotację 
celową z budżetu 
na finansowanie lub 
dofinansowanie kosztów 
realizacji inwestycji i zakupów 
inwestycyjnych innych 
jednostek sektora finansów 
publicznych dla Biblioteki 
Publicznej w Piasecznie 

4 921 92116 6220 KB 25 000 zł   

5 921 92116 6220 KB 30 000 zł   
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z przeznaczeniem na: zakup 
dwóch boksów akustycznych 
- 95 000 zł , zakup kontenera 
zewnętrznego - 25 000 zł 
oraz zakup altany 
zewnętrznej - 30 000 zł. 

Razem: 430 000 zł 0 zł   

 
Artur Maicki, Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji, przedstawił pozytywną opinię komisji  
dla projektów uchwał z poz. 6.1-6.4, 6.7, 6.11, 6.12, 6.18-6.24. 
 
Ewelina Wójcik, Przewodnicząca Komisji Sportu, przedstawiła pozytywną opinię komisji dla zadań z 
zakresu sportu dla projektu uchwały z poz. 6.1. 
 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie zmiany Uchwały nr 927/XLVII/2021 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 28 grudnia 2021 r.  
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (21) Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-
Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna 
Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska, Ewa 
Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (2) Agnieszka Czajkowska, Michał Rosa 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
2) W sprawie zmiany uchwały nr 466/XX/2020 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 26 lutego 2020 r. w 
sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa Mazowieckiego, zmienionej uchwałą nr 
632/XXX/2020 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 14 października 2020 r. i uchwałą nr 887/XLVI/2021 
Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 24 listopada 2021 r. 
 
Edyta Kozicka-Ryszka, Kierownik Referatu Polityki Mobilności i Transportu, zreferowała projekt uchwały. 
 
Adam Marciniak, Przewodniczący Komisji Prawa i Bezpieczeństwa, przedstawił pozytywną opinię komisji  
dla projektów uchwał z poz. 6.2, 6.4-6.13, 6.18-6.23, 6.27-6.28.  
 
Pozytywna opinia Komisji Finansów i Inwestycji. 
 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie zmiany uchwały nr 466/XX/2020 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 26 lutego 2020 r. w sprawie 
udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa Mazowieckiego, zmienionej uchwałą nr 632/XXX/2020 
Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 14 października 2020 r. i uchwałą nr 887/XLVI/2021 Rady Miejskiej  
w Piasecznie z dnia 24 listopada 2021 r.  
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (21) Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-
Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna 
Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska, Ewa 
Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (2) Agnieszka Czajkowska, Michał Rosa 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
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3) W sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w Piasecznie nr 928/XLVII/2021 z dnia 28.12.2021 r.  
z późniejszymi zmianami w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Piaseczno na 
lata 2022-2037. 
 
Skarbnik Agnieszka Kowalska zreferowała projekt uchwały, zgłosiła autopoprawkę wynikającą z podjętej 
uchwały budżetowej oraz autopoprawkę do projektu uchwały – wprowadza się dwie zmiany przedsięwzięć 
na wydatki bieżące: zmiana nazwy dla Piaseczyńskiego Roweru Miejskiego od roku 2023 na Piaseczyński 
Rower Miejski Plenerowa Wypożyczalnia Rowerów Czwartej Generacji; w par. 430 „Zagospodarowanie 
odpadów komunalnych odebranych od właścicieli nieruchomości z terenu gminy Piaseczno wraz z ich 
transportem” – zwiększenie o 300 000 zł w roku 2022. Pani Skarbnik zgłosiła też dwie zmiany w wydatkach 
majątkowych – dot. ul. Tukanów oraz trasy komunikacyjnej S7 węzeł Antoninów DP3/2 – zwiększenie 
środków w 2023 r. o 2 380 000 zł. 
 
Pozytywna opinia Komisji Finansów i Inwestycji. 
 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w Piasecznie nr 928/XLVII/2021 z dnia 28.12.2021 r.  
z późniejszymi zmianami w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Piaseczno na 
lata 2022-2037. 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (21) Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-
Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna 
Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska, Ewa 
Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (2) Agnieszka Czajkowska, Michał Rosa 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
4) W sprawie sprostowania w uchwale nr 1049/LII/2022 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 25 maja 2022 r. 
w sprawie udzielenia gminie Ivane-Puste w Ukrainie pomocy rzeczowej błędnie podanego numeru 
identyfikującego pojazd. 
 
Arkadiusz Czapski, Sekretarz, zreferował projekt uchwały. 
 
Pozytywna opinia Komisji Finansów i Inwestycji oraz Komisji Prawa i Bezpieczeństwa.  
 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie sprostowania w uchwale nr 1049/LII/2022 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 25 maja 2022 r.  
w sprawie udzielenia gminie Ivane-Puste w Ukrainie pomocy rzeczowej błędnie podanego numeru 
identyfikującego pojazd. 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (21) Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-
Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna 
Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska, Ewa 
Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (2) Agnieszka Czajkowska, Michał Rosa 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
5) W sprawie skargi U. W-P na niewłaściwe wykonanie inwestycji drogowej na ul. Cyraneczki  
przy skrzyżowaniu z ul. Kombatantów oraz na brak nadzoru nad służbami zarządzania kryzysowego, 
Spółki PWiK i niepodjęcie działań mimo wcześniejszych interwencji mieszkańców Julianowa 
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Bogdan Temoszczuk z Kontroli Wewnętrznej zreferował projekt uchwały. 
 
Głos zabrał z-ca Burmistrza Robert Widz, który wyjaśnił, że mieliśmy do czynienia z sytuacją losową –  
w trakcie opadów wystąpiła awaria pompy, służby zareagowały właściwie. Burmistrz zapowiedział,  
że procedury zostaną usprawnione, aby po przekazaniu inwestycji do wydziałów utrzymania oraz PWiK-u 
reakcja była szybsza. Odnosząc się do zarzutu niewłaściwego wykonania inwestycji drogowej, burmistrz 
zaznaczył, że inwestycja została odebrana zgodnie ze sztuką budowlaną.   
 
Hanna Krzyżewska, Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, poinformowała, że komisja 
powstrzymała się od zaopiniowania projektu uchwały, i złożyła wniosek o sprawdzenie prawidłowości 
wykonania odwodnienia w okolicy zdarzenia oraz wyznaczenia drogi służbowej w sprawie uzyskania 
pomocy u odpowiednich służb.  
 
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa. 
 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie skargi U. W-P na niewłaściwe wykonanie inwestycji drogowej na ul. Cyraneczki przy 
skrzyżowaniu z ul. Kombatantów oraz na brak nadzoru nad służbami zarządzania kryzysowego, Spółki 
PWiK i niepodjęcie działań mimo wcześniejszych interwencji mieszkańców Julianowa.  
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (14) Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-
Sut, Adam Marciniak, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Piotr Sędziak, Ewa Urbańska, Beata Walczak, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (7) Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Wojciech 
Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Maja Szwedzińska 
NIEOBECNI (2) Agnieszka Czajkowska, Michał Rosa 

Uchwała została podjęta. 
 
6) W sprawie skargi Państwa Sz. na niezapewnienie przez Dyrekcję Szkoły Podstawowej nr 2 w 
Piasecznie właściwej opieki i stosowanie niedopuszczalnych metod postępowania w stosunku do ich 
dziecka 
 
Bogdan Temoszczuk z Kontroli Wewnętrznej zreferował projekt uchwały i zgłosił autopoprawkę –  
w uzasadnieniu korekta nazwy szkoły z SP1 na SP2. 
 
Pozytywna opinia Komisji Oświaty oraz Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 
 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie skargi Państwa Sz. na niezapewnienie przez Dyrekcję Szkoły Podstawowej nr 2 w Piasecznie 
właściwej opieki i stosowanie niedopuszczalnych metod postępowania w stosunku do ich dziecka.  
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (21) Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-
Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna 
Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska, Ewa 
Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (2) Agnieszka Czajkowska, Michał Rosa 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
7) W sprawie odpłatnego nabycia na rzecz Gminy Piaseczno prawa własności nieruchomości gruntowej 
niezabudowanej oznaczonej jako działka ewidencyjna nr 373/18 oraz udziału w prawie własności części 
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nieruchomości gruntowej oznaczonej jako działka ewidencyjna nr 75/30, obie działki położone  
w miejscowości Józefosław 
Iwona Zielińska-Woszczyk, Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami, zreferowała projekt 
uchwały. 
 
Pozytywna opinia Komisji Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego dla projektów uchwał z poz. 6.10-
6.12 oraz 6.14-6.17. 
Pozytywna opinia Komisji Polityki Gospodarczej dla projektów uchwał z poz. 6.7-6.13. 
Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa oraz Komisji Finansów i Inwestycji. 
 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie odpłatnego nabycia na rzecz Gminy Piaseczno prawa własności nieruchomości gruntowej 
niezabudowanej oznaczonej jako działka ewidencyjna nr 373/18 oraz udziału w prawie własności części 
nieruchomości gruntowej oznaczonej jako działka ewidencyjna nr 75/30, obie działki położone  
w miejscowości Józefosław.  
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (19) Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-
Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Piotr Obłoza, Wojciech 
Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (1) Joanna Morawska 
BRAK GŁOSU (1) Renata Mirosław 
NIEOBECNI (2) Agnieszka Czajkowska, Michał Rosa 

Uchwała została podjęta. 
 
8) W sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy najmu na część działki 
oznaczonej nr 15/84, obr. Julianów, gm. Piaseczno 
 
Iwona Zielińska-Woszczyk, Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami, zreferowała projekt 
uchwały. 
 
Pozytywna opinia Komisji Polityki Gospodarczej oraz Komisji Prawa i Bezpieczeństwa. 
 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy najmu na część działki 
oznaczonej nr 15/84, obr. Julianów, gm. Piaseczno.  
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (19) Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-
Sut, Hanna Krzyżewska, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech 
Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (2) Artur Maicki, Renata Mirosław 
NIEOBECNI (2) Agnieszka Czajkowska, Michał Rosa 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
9) W sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie w trybie bezprzetargowym części działki nr 7/21, obr. 30 
położonej w Piasecznie przy skrzyżowaniu ul. Orężnej i ul. Wybickiego 
 
Iwona Zielińska-Woszczyk, Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami, zreferowała projekt 
uchwały. 
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Pozytywna opinia Komisji Polityki Gospodarczej oraz Komisji Prawa i Bezpieczeństwa. 
 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie w trybie bezprzetargowym części działki nr 7/21, obr. 30 
położonej w Piasecznie przy skrzyżowaniu ul. Orężnej i ul. Wybickiego.  
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (20) Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-
Sut, Hanna Krzyżewska, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr 
Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska, Ewa Urbańska, Beata 
Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Artur Maicki 
NIEOBECNI (2) Agnieszka Czajkowska, Michał Rosa 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
10) W sprawie nieodpłatnego przeniesienia na rzecz Powiatu Piaseczyńskiego prawa własności 
niezabudowanych nieruchomości oraz części niezabudowanych nieruchomości, położonych w Piasecznie 
 
Iwona Zielińska-Woszczyk, Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami, zreferowała projekt 
uchwały. 
 
Pozytywna opinia Komisji Polityki Gospodarczej, Komisji Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego  
oraz Komisji Prawa i Bezpieczeństwa. 
 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie nieodpłatnego przeniesienia na rzecz Powiatu Piaseczyńskiego prawa własności 
niezabudowanych nieruchomości oraz części niezabudowanych nieruchomości, położonych w Piasecznie  
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (20) Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-
Sut, Hanna Krzyżewska, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr 
Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska, Ewa Urbańska, Beata 
Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Artur Maicki 
NIEOBECNI (2) Agnieszka Czajkowska, Michał Rosa 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
11) W sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż przez Gminę części niezabudowanej nieruchomości 
położonej przy ul. Sarmackiej w Głoskowie 
 
Iwona Zielińska-Woszczyk, Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami, zreferowała projekt 
uchwały i zgłosiła autopoprawkę – w §1 dodaje się powierzchnię działki 321 m2. 
 
Pozytywna opinia Komisji Finansów i Inwestycji, Komisji Polityki Gospodarczej, Komisji Ochrony 
Środowiska i Ładu Przestrzennego oraz Komisji Prawa i Bezpieczeństwa. 
 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż przez Gminę części niezabudowanej nieruchomości położonej  
przy ul. Sarmackiej w Głoskowie.  
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
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ZA (20) Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-
Sut, Hanna Krzyżewska, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr 
Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska, Ewa Urbańska, Beata 
Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Artur Maicki 
NIEOBECNI (2) Agnieszka Czajkowska, Michał Rosa 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
12) W sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez Gminę Piaseczno prawa własności części nieruchomości 
położonej w Jesówce 
 
Iwona Zielińska-Woszczyk, Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami, zreferowała projekt 
uchwały. 
 
Pozytywna opinia Komisji Finansów i Inwestycji, Komisji Polityki Gospodarczej, Komisji Ochrony 
Środowiska i Ładu Przestrzennego oraz Komisji Prawa i Bezpieczeństwa. 
 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez Gminę Piaseczno prawa własności części nieruchomości 
położonej w Jesówce.  
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (19) Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-
Sut, Hanna Krzyżewska, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr 
Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska, Beata Walczak, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (2) Artur Maicki, Ewa Urbańska 
NIEOBECNI (2) Agnieszka Czajkowska, Michał Rosa 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
13) W sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy najmu części działek 
oznaczonych nr 2/16 i nr 2/19, obr. Głosków PGR, gm. Piaseczno, położonych przy ul. Wspólnej 
 
Iwona Zielińska-Woszczyk, Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami, zreferowała projekt 
uchwały. 
 
Pozytywna opinia Komisji Polityki Gospodarczej oraz Komisji Prawa i Bezpieczeństwa. 
 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy najmu części działek 
oznaczonych nr 2/16 i nr 2/19, obr. Głosków PGR, gm. Piaseczno, położonych przy ul. Wspólnej.  
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (19) Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-
Sut, Hanna Krzyżewska, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr 
Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska, Beata Walczak, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (2) Artur Maicki, Ewa Urbańska 
NIEOBECNI (2) Agnieszka Czajkowska, Michał Rosa 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
14) W sprawie odstąpienia od sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części 
wsi Baszkówka oraz części wsi Głosków 
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Dorota Krug-Płoska z Wydziału Urbanistyki i Architektury zreferowała projekt uchwały i zgłosiła 
autopoprawkę – w uzasadnieniu wprowadza się korektę daty z 24 listopada 2014 na 24 listopada 2021 r. 
 
Pozytywna opinia Komisji Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego. 
 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie odstąpienia od sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części wsi 
Baszkówka oraz części wsi Głosków.  
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (20) Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-
Sut, Hanna Krzyżewska, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr 
Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska, Ewa Urbańska, Beata 
Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Artur Maicki 
NIEOBECNI (2) Agnieszka Czajkowska, Michał Rosa 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
15) W sprawie odstąpienia od sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części 
wsi Baszkówka 
 
Dorota Krug-Płoska z Wydziału Urbanistyki i Architektury zreferowała projekt uchwały i zgłosiła 
autopoprawkę – w uzasadnieniu wprowadza się korektę daty z 24 listopada 2014 na 24 listopada 2021 r. 
 
Pozytywna opinia Komisji Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego. 
 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie odstąpienia od sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części wsi 
Baszkówka.  
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (20) Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-
Sut, Hanna Krzyżewska, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr 
Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska, Ewa Urbańska, Beata 
Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Artur Maicki 
NIEOBECNI (2) Agnieszka Czajkowska, Michał Rosa 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
16) W sprawie odstąpienia od sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego  
dla części terenu w obrębie ewidencyjnym Baszkówka 
 
Dorota Krug-Płoska z Wydziału Urbanistyki i Architektury zreferowała projekt uchwały i zgłosiła 
autopoprawkę – w uzasadnieniu wprowadza się korektę daty z 24 listopada 2014 na 24 listopada 2021 r. 
 
Pozytywna opinia Komisji Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego. 
 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie odstąpienia od sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części 
terenu w obrębie ewidencyjnym Baszkówka   
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Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (20) Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-
Sut, Hanna Krzyżewska, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr 
Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska, Ewa Urbańska, Beata 
Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Artur Maicki 
NIEOBECNI (2) Agnieszka Czajkowska, Michał Rosa 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
17) W sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej nr 1324/XLIV/2018 z dnia 14 lutego 2018 r. w sprawie 
przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części 
miasta Piaseczna zatwierdzonego uchwałą Rady Miejskiej w Piasecznie nr 1340/XLIV/2010 z dnia 
24.02.2010 r. (Dz. Urz. Woj. Maz. Nr 96 poz. 1717 z dnia 13.05.2010 r.) w granicach terenu 
urbanistycznego oznaczonego w obowiązującym mpzp symbolem 2P-S/U 
 
Dorota Krug-Płoska z Wydziału Urbanistyki i Architektury zreferowała projekt uchwały. 
 
Pozytywna opinia Komisji Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego. 
 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej nr 1324/XLIV/2018 z dnia 14 lutego 2018 r. w sprawie 
przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części 
miasta Piaseczna zatwierdzonego uchwałą Rady Miejskiej w Piasecznie nr 1340/XLIV/2010 z dnia 
24.02.2010 r. (Dz. Urz. Woj. Maz. Nr 96 poz. 1717 z dnia 13.05.2010 r.) w granicach terenu 
urbanistycznego oznaczonego w obowiązującym mpzp symbolem 2P-S/U   
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (18) Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-
Sut, Hanna Krzyżewska, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Piotr Obłoza, Paweł 
Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (3) Artur Maicki, Joanna Morawska, Wojciech Ołdakowski 
NIEOBECNI (2) Agnieszka Czajkowska, Michał Rosa 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
18) W sprawie przyznania w roku 2022 dla Parafii św. Anny w Piasecznie dotacji celowej na sfinansowanie 
prac konserwatorskich, restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru  
lub znajdującym się w gminnej ewidencji zabytków, znajdujących się na terenie Gminy Piaseczno – mur 
okalający zabytkowy kościół w Piasecznie (GEZ 135) 
 
Piotr Kalbarczyk z Wydziału Urbanistyki i Architektury zreferował projekt uchwały. 
 
Pozytywna opinia Komisji Finansów oraz Komisji Prawa i Bezpieczeństwa. 
Pozytywna opinia Komisji Kultury i Promocji dla uchwał z poz. 6.18-6.23. 
 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie przyznania w roku 2022 dla Parafii św. Anny w Piasecznie dotacji celowej na sfinansowanie 
prac konserwatorskich, restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru  
lub znajdującym się w gminnej ewidencji zabytków, znajdujących się na terenie Gminy Piaseczno – mur 
okalający zabytkowy kościół w Piasecznie (GEZ 135)   
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Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (18) Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-
Sut, Hanna Krzyżewska, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Piotr Obłoza, Paweł 
Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (3) Artur Maicki, Joanna Morawska, Wojciech Ołdakowski 
NIEOBECNI (2) Agnieszka Czajkowska, Michał Rosa 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
19) W sprawie przyznania w roku 2022 dla Parafii św. Anny w Piasecznie dotacji celowej na sfinansowanie 
prac konserwatorskich, restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru  
lub znajdującym się w gminnej ewidencji zabytków, znajdujących się na terenie Gminy Piaseczno – 
cmentarz parafialny św. Anny w Piasecznie – grobowiec rodziny Sołtysiaków (GEZ 103) 
 
Piotr Kalbarczyk z Wydziału Urbanistyki i Architektury zreferował projekt uchwały. 
 
Pozytywna opinia Komisji Finansów, Komisji Kultury i Promocji oraz Komisji Prawa i Bezpieczeństwa. 
 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie przyznania w roku 2022 dla Parafii św. Anny w Piasecznie dotacji celowej na sfinansowanie 
prac konserwatorskich, restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru  
lub znajdującym się w gminnej ewidencji zabytków, znajdujących się na terenie Gminy Piaseczno – 
cmentarz parafialny św. Anny w Piasecznie – grobowiec rodziny Sołtysiaków (GEZ 103)   
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (19) Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-
Sut, Hanna Krzyżewska, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Piotr Obłoza, Wojciech 
Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (2) Artur Maicki, Joanna Morawska 
NIEOBECNI (2) Agnieszka Czajkowska, Michał Rosa 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
20) W sprawie przyznania w roku 2022 dla Parafii św. Anny w Piasecznie dotacji celowej na sfinansowanie 
prac konserwatorskich, restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru  
lub znajdującym się w gminnej ewidencji zabytków, znajdujących się na terenie Gminy Piaseczno – 
cmentarz parafialny św. Anny w Piasecznie – pomnik nagrobny Mikołaja Krasińskiego i Anny Felicji (GEZ 
103) 
 
Piotr Kalbarczyk z Wydziału Urbanistyki i Architektury zreferował projekt uchwały. 
 
Pozytywna opinia Komisji Finansów, Komisji Kultury i Promocji oraz Komisji Prawa i Bezpieczeństwa. 
 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie przyznania w roku 2022 dla Parafii św. Anny w Piasecznie dotacji celowej na sfinansowanie 
prac konserwatorskich, restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru  
lub znajdującym się w gminnej ewidencji zabytków, znajdujących się na terenie Gminy Piaseczno – 
cmentarz parafialny św. Anny w Piasecznie – pomnik nagrobny Mikołaja Krasińskiego i Anny Felicji (GEZ 
103) .  
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
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ZA (19) Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-
Sut, Hanna Krzyżewska, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Piotr Obłoza, Wojciech 
Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (2) Artur Maicki, Joanna Morawska 
NIEOBECNI (2) Agnieszka Czajkowska, Michał Rosa 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
21) W sprawie przyznania w roku 2022 dla Parafii św. Anny w Piasecznie dotacji celowej na sfinansowanie 
prac konserwatorskich, restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru  
lub znajdującym się w gminnej ewidencji zabytków, znajdujących się na terenie Gminy Piaseczno – 
cmentarz parafialny św. Anny w Piasecznie – pomnik nagrobny Mzura-Starzeńskich (GEZ 103) 
 
Piotr Kalbarczyk z Wydziału Urbanistyki i Architektury zreferował projekt uchwały.  
 
Pozytywna opinia Komisji Finansów, Komisji Kultury i Promocji oraz Komisji Prawa i Bezpieczeństwa. 
 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie przyznania w roku 2022 dla Parafii św. Anny w Piasecznie dotacji celowej na sfinansowanie 
prac konserwatorskich, restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru  
lub znajdującym się w gminnej ewidencji zabytków, znajdujących się na terenie Gminy Piaseczno – 
cmentarz parafialny św. Anny w Piasecznie – pomnik nagrobny Mzura-Starzeńskich (GEZ 103)   
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: 
ZA (18) Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-
Sut, Hanna Krzyżewska, Adam Marciniak, Renata Mirosław, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł 
Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (2) Artur Maicki, Michał Mierzwa 
NIEOBECNI (3) Agnieszka Czajkowska, Joanna Morawska, Michał Rosa 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
22) W sprawie przyznania w roku 2022 dotacji celowej na sfinansowanie prac konserwatorskich, 
restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru lub znajdującym się w gminnej 
ewidencji zabytków, znajdujących się na terenie Gminy Piaseczno – kamienica w Piasecznie  
przy ul. Sierakowskiego 14 (GEZ 168) 
 
Piotr Kalbarczyk z Wydziału Urbanistyki i Architektury zreferował projekt uchwały.  
 
Pozytywna opinia Komisji Finansów, Komisji Kultury i Promocji oraz Komisji Prawa i Bezpieczeństwa. 
 
Radny Adam Marciniak zgłosił wniosek formalny o zwiększenie kwoty dofinansowania o pozostałą kwotę 
przeznaczoną w budżecie 2022 r. na dofinansowanie zabytków. Przewodniczący Piotr Obłoza zarządził 
przerwę do godziny 11.20 w celu ustalenia konkretnej kwoty. 
 
1. Głosowanie wniosku o zwiększenie dofinansowania prac w kamienicy przy ul. Sierakowskiego 14  
w Piasecznie o kwotę pozostałą w budżecie 2022 r. na dofinansowanie zabytków, tj. o kwotę 94 828 zł. 
 
Głosowano w sprawie: 
Głosowanie wniosku o zwiększenie dofinansowania prac w kamienicy przy ul. Sierakowskiego 14  
w Piasecznie o kwotę pozostałą w budżecie 2022 r. na dofinansowanie zabytków, tj. o kwotę 94 828 zł  
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 5 
Wyniki imienne: 
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ZA (15) Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-
Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Piotr Obłoza, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska, 
Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Renata Mirosław, Paweł Poncyljusz 
BRAK GŁOSU (1) Michał Mierzwa 
NIEOBECNI (5) Agnieszka Czajkowska, Joanna Morawska, Wojciech Ołdakowski, Michał Rosa, Ewa 
Urbańska 

Wniosek został przyjęty. 
Piotr Kalbarczyk z Wydziału Urbanistyki i Architektury odczytał ponownie projekt uchwały z uwzględnieniem 
przegłosowanej kwoty dotacji – przyznaje się dotację w wysokości 194 828 zł, co stanowi 17% nakładów 
koniecznych do wykonania prac. 
 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie przyznania w roku 2022 dotacji celowej na sfinansowanie prac konserwatorskich, 
restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru lub znajdującym się w gminnej 
ewidencji zabytków, znajdujących się na terenie Gminy Piaseczno – kamienica w Piasecznie przy ul. 
Sierakowskiego 14 (GEZ 168)   
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 
Wyniki imienne: 
ZA (15) Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-
Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Piotr Obłoza, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska, 
Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (3) Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Paweł Poncyljusz 
NIEOBECNI (5) Agnieszka Czajkowska, Joanna Morawska, Wojciech Ołdakowski, Michał Rosa, Ewa 
Urbańska 

Uchwała została podjęta. 
 
23) W sprawie przyznania w roku 2022 dotacji celowej na sfinansowanie prac konserwatorskich, 
restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru lub znajdującym się w gminnej 
ewidencji zabytków, znajdujących się na terenie Gminy Piaseczno – dom sprzed 1939 roku w Wólce 
Pęcherskiej nr 3 (GEZ 209) 
 
Piotr Kalbarczyk z Wydziału Urbanistyki i Architektury zreferował projekt uchwały.  
 
Pozytywna opinia Komisji Finansów, Komisji Kultury i Promocji oraz Komisji Prawa i Bezpieczeństwa. 
 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie przyznania w roku 2022 dotacji celowej na sfinansowanie prac konserwatorskich, 
restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru lub znajdującym się w gminnej 
ewidencji zabytków, znajdujących się na terenie Gminy Piaseczno – dom sprzed 1939 roku w Wólce 
Pęcherskiej nr 3 (GEZ 209)   
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 
Wyniki imienne: 
ZA (14) Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 
Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Piotr Obłoza, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska, Beata 
Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (3) Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Paweł Poncyljusz 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Łukasz Kamiński 
NIEOBECNI (5) Agnieszka Czajkowska, Joanna Morawska, Wojciech Ołdakowski, Michał Rosa, Ewa 
Urbańska 

Uchwała została podjęta. 
 
24) W sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Piaseczno na rok szkolny 2022/2023 
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Mariusz Sekuła, Dyrektor CUW, zreferował projekt uchwały. 
 
Pozytywna opinia Komisji Finansów i Inwestycji, Komisji Oświaty oraz Rady Oświatowej. 
 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Piaseczno na rok szkolny 2022/2023.  
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 
Wyniki imienne: 
ZA (18) Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-
Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Piotr Obłoza, 
Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (5) Agnieszka Czajkowska, Joanna Morawska, Wojciech Ołdakowski, Michał Rosa, Ewa 
Urbańska 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
25) W sprawie zmiany uchwały nr 1636/LIII/2018 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 7 listopada 2018 r.  
w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w przedszkolach i szkołach prowadzonych 
przez Gminę Piaseczno 
 
Mariusz Sekuła, Dyrektor CUW, zreferował projekt uchwały. 
 
Pozytywna opinia Komisji Oświaty oraz Rady Oświatowej. 
 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie zmiany uchwały nr 1636/LIII/2018 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 7 listopada 2018 r.  
w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w przedszkolach i szkołach prowadzonych 
przez Gminę Piaseczno  
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 
Wyniki imienne: 
ZA (18) Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-
Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Piotr Obłoza, 
Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (5) Agnieszka Czajkowska, Joanna Morawska, Wojciech Ołdakowski, Michał Rosa, Ewa 
Urbańska 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
26) W sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego dzieci objętych 
wychowaniem przedszkolnym do końca roku szkolnego w roku kalendarzowym, w którym kończą 6 lat,  
w prowadzonych przez Gminę Piaseczno publicznych przedszkolach i oddziałach przedszkolnych  
w publicznych szkołach podstawowych 
 
Mariusz Sekuła, Dyrektor CUW, zreferował projekt uchwały. 
 
Pozytywna opinia Komisji Oświaty oraz Rady Oświatowej. 
 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego dzieci objętych 
wychowaniem przedszkolnym do końca roku szkolnego w roku kalendarzowym, w którym kończą 6 lat,  
w prowadzonych przez Gminę Piaseczno publicznych przedszkolach i oddziałach przedszkolnych  
w publicznych szkołach podstawowych  
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Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 
Wyniki imienne: 
ZA (18) Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-
Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Piotr Obłoza, 
Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (5) Agnieszka Czajkowska, Joanna Morawska, Wojciech Ołdakowski, Michał Rosa, Ewa 
Urbańska 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
27) W sprawie zmiany uchwały nr 662/XXXI/2020 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 18 listopada 2020 r.  
w sprawie zmiany uchwały nr 582/XXVII/2020 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 15 lipca 2020 r. w 
sprawie uchwalenia tekstu jednolitego Statutu Samodzielnego Zespołu Publicznych Zakładów Lecznictwa 
Otwartego w Piasecznie 
 
Mirosława Goch, Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych, zreferowała projekt uchwały i zgłosiła 
autopoprawkę – w §18 statutu zastępuje się sformułowanie „raz kwartał” sformułowaniem „raz na kwartał”. 
 
Pozytywna opinia Komisji Zdrowia i Polityki Społecznej oraz Komisji Prawa i Bezpieczeństwa. 
 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie zmiany uchwały nr 662/XXXI/2020 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 18 listopada 2020 r.  
w sprawie zmiany uchwały nr 582/XXVII/2020 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 15 lipca 2020 r. w 
sprawie uchwalenia tekstu jednolitego Statutu Samodzielnego Zespołu Publicznych Zakładów Lecznictwa 
Otwartego w Piasecznie   
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 
Wyniki imienne: 
ZA (18) Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-
Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Piotr Obłoza, 
Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (5) Agnieszka Czajkowska, Joanna Morawska, Wojciech Ołdakowski, Michał Rosa, Ewa 
Urbańska 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
28) W sprawie przyjęcia gminnego programu polityki zdrowotnej pod nazwą „Leczenie niepłodności metodą 
zapłodnienia pozaustrojowego dla mieszkańców Miasta i Gminy Piaseczno na lata 2022-2024” 
 
Mirosława Goch, Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych, zreferowała projekt uchwały. 
 
Pozytywna opinia Komisji Zdrowia i Polityki Społecznej, Komisji Kultury oraz Komisji Prawa  
i Bezpieczeństwa. 
 
Głos zabrała radna Renata Mirosław, która zarzuciła radnym Klubu Koalicji Obywatelskiej dwulicowość, 
jako że wspierają działania Caritasu, dotacje celowe na prace konserwatorskie dla parafii św. Anny, a z 
drugiej strony popierają in vitro, co jest sprzeczne z wartościami Kościoła katolickiego. Oświadczyła, że 
radni PiS są przeciw tej uchwale. 
 
W odpowiedzi radna Katarzyna Krzyszkowska-Sut przypomniała, że Polska jest państwem świeckim, a nie 
katolickim, więc każdy może zagłosować zgodnie z własnym sumieniem. Radny Piotr Sędziak wyraził 
opinię, że powinnością osoby wierzącej jest pomaganie ludziom, radna Maja Szwedzińska zaznaczyła, że 
radni mają obowiązek dbać o interesy obywateli niezależnie od wyznawanych poglądów. Radna Izabella 
Górzyńska dodała, że metoda in vitro jest powszechnie uznawaną metodą leczenia niepłodności, 
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dopuszczoną w większości krajów Unii Europejskiej. Radna Hanna Krzyżewska stwierdziła, że wspieranie 
finansowe zabytków, czy to świeckich, czy sakralnych, nie musi obejmować tylko katolików. Zachęciła też  
do dokładnego zapoznania się z uzasadnieniem uchwały.  
 
Radna Ewelina Wójcik przypomniała, że na komisji radni PiS głosowali za uchwałą w sprawie in vitro, na co 
radna Renata Mirosław odpowiedziała, że wiążące jest głosowanie na sesji Rady Miejskiej. 
 
Głos zabrała burmistrz Hanna Kułakowska-Michalak, która przytoczyła dane statystyczne dot. niepłodności 
oraz informacje na temat dostępności do jej leczenia metodą zapłodnienia pozaustrojowego. Pani burmistrz 
przypomniała, że program powstał na wniosek Piaseczyńskiej Rady Kobiet. 
 
Głosowano w sprawie: 
W sprawie przyjęcia gminnego programu polityki zdrowotnej pod nazwą „Leczenie niepłodności metodą 
zapłodnienia pozaustrojowego dla mieszkańców Miasta i Gminy Piaseczno na lata 2022-2024”   
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 
Wyniki imienne: 
ZA (15) Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-
Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Piotr Obłoza, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska, 
Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (3) Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Paweł Poncyljusz 
NIEOBECNI (5) Agnieszka Czajkowska, Joanna Morawska, Wojciech Ołdakowski, Michał Rosa, Ewa 
Urbańska 

Uchwała została podjęta. 
 
Głos zabrała Ewa Kacak-Niemczyk, Przewodnicząca Rady Kobiet, która podziękowała za poparcie 
uchwały i podkreśliła, że uchwała do niczego nie zmusza i każdy może sam podjąć decyzję, czy chce 
przystąpić  
do programu. 
 
7. Wolne wnioski 
 
Radna Renata Mirosław poruszyła temat przeciągających się prac przy remoncie ul. Geodetów i w imieniu 
mieszkańców zaapelowała o interwencję burmistrza Widza. Przypomniała trudną sytuację przedsiębiorców, 
którzy stoją na progu bankructwa, i zagroziła, że jeśli remont się przedłuży, dojdzie do protestu. Radny 
Paweł Poncyljusz przyłączył się do apelu. 
 
Głos zabrał mieszkaniec Krzysztof M., który przypomniał prośbę mieszkańców o większą częstotliwość 
autobusów linii L jadących przez ulicę Orężną w Piasecznie. Zaznaczył, że linia L-1 nie jest darmowa dla 
mieszkańców gminy Piaseczno. Zaproponował, aby środki przeznaczone na połączenie Piaseczna  
z Warszawą liniami SKM przeznaczyć na dodatkowe linie L. 

8. Zamknięcie obrad 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Piotr Obłoza zamknął 56 sesję o godz. 12.18. 

  
 
 

Przewodniczący 
Rada Miejska w Piasecznie 
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Przygotował(a): Katarzyna Olejnik-Łodyga 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


